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INTERPELACJA

Szanowna Pani W6jt, na wrzesnlowej komisji poruszall^my temat niesprawno^ci na naszej
to kwestianas Panstwo, 2b jestoczyszczalni ̂ ciekbw. Wraz z Panem Brzozowskim zapewnialii^cie

tylko dxobnych regulacji.

Niestety pomimo uplywu prawie 2 miesl^cy mieszkadcy osifedla robotniczego
i okolic ulicy Marii D^browskiej skladaj^ do nmie zapytania o mepr:^jemny zapach,!
si? w godzinach nocnych. Z informacji jakie udalo mi si? u^id drugi, nowy kolektor
oczyszczalni nie dziala

Rogozniku
ktdry nasila

w

I  • • IProsz? o mformacj? dlaczego przez talc dlugi czas oczyszpzalnia nie uzyskala petnej
sprawno^ci i kiedy uzyska. Czy nieprzyjemny zapach nie !jest wynikiem przeciekW
nieoczyszcmnych Kiiekow i czy w zwiqzku z powyzszym nie dochodzi dp zatrucia
przeplywaj^cego obok Jaworznika?

zymon ffiesla
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